

التاريخ: 29 نوفمبر 2022م

Date: 29 November 2022

الموضوع: إصدار سندات رأس مال دائمة إضافية من المستوى الأول بقيمة 134,111,000 دولار أمربكي

Subject: Issuance of NBO USD

134,111,000 Perpetual Additional Tier 1

Capital Securities

National Bank of Oman ("NBO") has successfully concluded the issuance of USD 134,111,000 Perpetual Additional Tier 1 Basel III Compliant capital securities (the "Capital Securities") on the 29th of November 2022. The offering will be listed on Euronext Dublin (Regulated Market). The Capital Securities carry a coupon of 6.750% representing a margin of 286.1bps over the relevant benchmark US Treasury rate.

أكمل البنك الوطني العماني بنجاح إصدار سندات رأس مال دائمة إضافية من المستوى الأول ("سندات رأس المال") بقيمة 134,111,000 دولار أمريكي متوافقة مع بازل 3 بتاريخ 29 نوفمبر 2022. وستُدرج في Euronext Dublin (سوق منظمة). وستحمل سندات رأس المال قسيمة بنسبة 6.750% تمثل هامشأ بمعدل 286.1 نقطة أساس أعلى من المعيار المرجعي لمعدل المبادلة لمعاملات المقايضة بالدولار الأمريكي.

NBO mandated Standard Chartered Bank and NBO as Joint Lead Managers for the issuance.

The proceeds from the issue of Capital Securities will be used by NBO: (a) to manage its Tier 1 Capital base and overall capital adequacy; and (b) for its general corporate purposes.

قام البنك الوطني العماني و 'بنك ستاندرد تشارترد' على نحو مشترك بإدارة هذا الإصدار.

سيستخدم البنك الوطني العماني العائدات من إصدار سندات رأس المال في: (أ) إدارة قاعدة رأس المال من المستوى 1 وكفاية رأس المال الإجمالية، (ب) للأغراض المؤسسية العامة.

Abdullah Zahran Al Hinai Chief Executive Officer

البنك الوطني العماني المالي العماني المالي المالي

عبدالله بن زهران الهنائي الرئيس التنفيذي